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متن پرسش

باسمه تعالی. سلام علیکم: جای شهید عزیز حججی در سایتتان خالی است. نگاه شهید حججی به

کجا است؟ و چه میخواهد بگوید؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: وقتی متوجه باشیم رویدادها با نوعی مقصود یا تدبیر الهی به صحنه میآید

و وقتی متوجه باشیم تاریخْ با تدبیر الهی صحنهی حضورِ حقایقی است که در افق جان انسانهای

بزرگ سوسو میزند و تنها انسانهای متعالی میتوانند متوجه شوند خداوند چه تقدیری را برای ما

اراده کرده است؛ به اهمیت ارادهی انسانهای بزرگی پی میبریم که ماورای همهی تنگناهای اشرار،

تصمیمهای بزرگی به صحنه میآورند تا در راستایِ تحقق ارادهی الهی قدم به میدان آورند مانند یاران

حسین«علیهالسلام» که اگر میخواستند برای رفتنِ بهشت و دوری از جهنم کار کنند، به راحتی

میتوانستند با اذن آن حضرت از آن معرکه بیرون آیند، ولی آنها در افق جان خود متوجهی تاریخی

بودند که با حسین«علیهالسلام» در حال وقوع است و خواستند بیرون از آن تاریخ نباشند. حججیها

این مردان بزرگ خواستند بیرون از تاریخی که با خمینی «رضوانااللهتعالیعلیه» در حالِ وقوع است؛

قرار نداشته باشند. لذا به افقی بس زیبا و غیر قابل توصیف برای اسیرانِ ظلماتِ زمین نگاه میکنند.

افقی که اگر دور هم باشد، نزدیک است زیرا کسی که پای در راه بگذارد هرگز از هدف فاصله ندارد.

انسان یعنی هستیِ در راه و دیگر هیچ. و امروز راهِ ما راهی است که حضرت روح االله در مقابل ما

گشود و حججیها رهروانِ آن راه هستند و بدین لحاظ در مؤثرترین نحوهی زندگی قرار گرفتند. به

امید آنکه از طریق این مردان بزرگ، «امید» به تاریخِ ما برگردد. موفق باشید


